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§ 1. Val av justerare 

 

Ellen Gunnars vals till justerare.  

 

§2. Föregående anteckningar 2013-02-20 

 

Marie van G B informerar om att ingen slutrapport finns för 

hemsjukvårdsprojektet, vilken har efterfrågats.   

 

§ 3. ”Bo bra på äldre dar” 

 

Nils-Göran Johansson informerar om projektets fortsättning. Rapporten är klar 

och finns hos KS. Ansvaret för att genomföra den handlingsplan som är tagen 

för projektet, ansvarar KS för. Nils-Göran uppmanar om att en samverkan 

mellan KS, Orsabostäder, Socialnämnden, Stadsbyggnadsnämnden m.fl. är att 

rekommendera.   

 

§ 4. Skador och olycksfall i Mora, Orsa och Älvdalen 2012 

 

Rapporten som Folkhälsorådet tagit fram, bifogas dagens möte.(Statistiken är 

från 2011)  

 

Enligt rapporten ligger Orsa högt gällande olycksfall i hemmen. Marie van G B 

informerar om att man jobbar kontinuerligt med förebyggande åtgärder gällande 

fallriskbedömningar på Särskilt boende. Däremot har arbetet med detta inte 

kommit lika långt inom hemtjänsten. En checklista finns för personalen att gå 

igenom med brukaren/anhöriga i samband med uppförande av 

genomförandeplanen.   

 

 

§ 5. Förvaltningens årsrapport 2012 

 

Årsrapporten bifogas till dagens möte. Marie van G B informerar om innehållet i 

rapporten.  

 

 

§ 6. Information från Socialnämnden  

 

Marie van Geffen Blomberg informerar om Socialstyrelsens besök den 2013-04-

23. Socialstyrelsen gjorde en uppföljning av den tidigare kritik vi fått gällande 
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samverkan internt och samverkan med andra huvudmän, informations-

överföring samt uppföljning av biståndsbeslut.  

 

Socialstyrelsen vill även ha en plan för vårt arbete med vårt 

kvalitetsledningssystem.  

 

Marie informerar om att man anställt en ny enhetschef för hälso- och 

sjukvårdsenheten i kommunen. Han heter Mikko Talala.  

 

Hans informerar om förvaltningens ekonomiska läge. Prognosen i nuläget visar 

på ett underskott för socialförvaltningen på 3.2 mkr. för 2013.  

I och med detta har AU tagit fram förslag på åtgärder för att minska 

underskottet.  

 

§ 7. Information från kommunstyrelsen 

 

Marie Olsson informerar om kommunens ekonomiska läge. Prognosen i nuläget 

pekar på ett underskott för 2013 på ca 2 miljoner, varav BUN och SOC står för 

underskottet. Förvaltningarna måste därför åtgärda underskotten innan vi går in i 

2014. Marie informerar om att under 2014 kommer alla nämnder att få 1 % 

mindre pengar.  

 

§ 8. Information från landstinget 

 

Bitte informerar om att ekonomiska svårigheter även inom landstinget råder och 

det är stor brist på läkare och sjuksköterskor. SKL har som förslag på att utöka 

antal högskoleplatser inom läkarutbildningen.  

 

Landstingsledningen har sagt upp alla avtal och återgått till kollektivavtal. Detta 

har medfört oroligheter och en blockad kommer hållas av kommunal den 29 

april.  

 

Beslut om Landstinget Dalarna ska köpa in en helikopter som ska stationeras i 

Mora tas i september 2013.  

  

 

§ 9. Aktuella frågor för framtiden  

 

Hans informerar om att punkten ska ersätta ”övriga frågor” på dagordningen.  

 

Förslag på aktuella frågor är:  

- Att bjuda in någon representant från särskilda omsorgen till mötet.  
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- Se över vilka handikappföreningar som finns inom Mora, Orsa och 

Älvdalen och ev. ha fler representanter på mötena.  

 

 

Till nästa dagordning: 

- Ellen Gunnars informerar om arbetet runt strokepatienter.  

- Studiebesök 2013 

 

 

§ 10. Mötet avslutas 

 

Nästa möte: 26 juni 2013.  

 


